
Folketingets Kommunaludvalg har den 13. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 97 (L 65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 97:
"Ministeren bedes kommentere artiklen: 'Skattemyndigheder anklages for nyt 
lovbrud' i Morgenavisen Jyllands-Posten lørdag den 11. december 2010? Her-
under om ejendomsskattelovens § 1. stk. 4 er fuldt implementeret i det it-
system, der beregner grundskatteloftet?"

Svar:
Der henvises til indenrigs- og sundhedsministerens brev af 13. december 2010 
til kommunaludvalget.

Som det fremgår heraf, vil jeg nu bede Kammeradvokaten om en vurdering af 
den rette fortolkning af § 1, stk. 4 i ejendomsskatteloven. På det grundlag må 
det så vurderes, hvorvidt der er grundejere, som er blevet opkrævet for meget 
i grundskat efter den gældende bestemmelse, og om der i givet fald måtte væ-
re fejl i IT-systemet.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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